
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
11. 12. 2017 

Hlávkova kolej 

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:02  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s ním navrženým 
programem, který byl zaslán do konference parlamentu. Jelikož nezazněl žádný návrh na 
předsedajícího, ujal se vedení J. Šebák. Po krátké diskusi byly body programy jazykově 
upraveny a seskupeny tématicky k sobě. 
 
Usnesení 17-10-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání v podobě, jak dorazil           
do mailové konference parlamentu 11. prosince 2017 v 19:08.” 
OHP: 15; 15:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Představení delegátů 
O. Gróf:  Jsem nový předseda a delegát POD, studuji FEL. 
J. Špale: Nový delegát klubu BEST mě stejně jako jeho předchůdce jmenoval svým             
zástupcem. Jsem předseda klubu BEST a studuji FS. 
R. Volf: Jsem nový předseda a delegát eFD, studuji přirozeně FD. 
 

3 Schválení zápisů 
Na zasedání nebyly připraveny žádné zápisy. S. Jeřábek navrhl případným zájemcům           
zaslání jeho poznámek z listopadového zasedání. 
 

4 Info z klubů 
MAS: Provádíme inventury, dovybavujeme doplňkově posilovnu a tělocvičnu, 19. bude          
vánoční párty, chystáme i silvestrovskou párty 
Čajovna: Poslední týden máme oteveřeno, pak až na začátku dalšího semestru 
HK: Nová studovna (kde sedíme), ještě nebyla oficiálně předána. Chystáme menší vánoční            
večírek 
POD: Je nový předseda (6 dní), místopředseda ještě ne. Ve středu budou Podolské Vánoce 
SH: Volby do představenstva probíhají, proběhlo výjezdko v menším než obvykle. 19. bude             
vánoční večírek. Chystáme rozpočet, proběhly schůzky k EČ, především AVC. Byla u nás             
Kontrolní komise na kontrole 
eFD: Máme nové představenstvo se 3 novými členy a mnou jako předsedou. Probíhá             
inventura a předávání. Proběhla úspěšná noc na fakultě, bohužel jen s polovinou budovy             
v Horské. 18. bude vánoční mejdlo, jednáme o nové studovně v Albertově 
Křesťanský klub: Prožíváme advent, do Vánoc ještě budou 2 večerní setkání. S            
Akademickou duchovní správou ČVUT ve středu po mši pořádáme přednášku o osudech            
emigrantů do Československa po roce 1917 
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ISC: Hledáme nástupce do týmu na nový semestr, dnes je poslední InteGreat párty 
FIT++: O víkendu proběhl DOD na fakultě, kde jsme pomáhali. Chystáme Vánoce možná i              
se svařákem a taky volby do představenstva. S. Jeřábek něco připomněl, ale nezapsal si to               
a teď si vůbec nemůže vzpomenout co. 
BUK: Volby proběhly, máme nové představenstvo s mandátem od 16. prosince. Zítra bude             
deskový večer, 20. 12. Vánoce 
SIN: Byla u nás na návštěvě Kontrolní komise a kontrolovala pokladnu. Probíhákontrola            
sauny, 19. bude vánoční párty, silvestrovskou chystáme taky 
AVC ČVUT: Děláme další zápasy hokejistů, video nakonec dodávat do praha.tv nebudeme            
protože chtějí nestandardní rozlišení. Za pár dní nám přijde nová technika 
BION: Máme nové vedení a předsedu, proběhlo setkání s vedením fakulty a vyhodnocení             
ankety. Stěhujeme místnosti kvůli rekonstrukci, máme přislíbenou kancelář. Vánoční         
večírek 13. koliduje se SUnijním 
Galibi: Proběhl bowling před Mikulášem, bude laser game, večírek rušíme, jelikož budou            
Star Wars. Aktualizujeme fotogalerii na webu 
BEST: Letní kurz dostal certifikát takže bude za kredity. Ve středu na FITu bude Hackathon 
 

5 Info z AS ČVUT 
Začalo se hádkou o tom, kdo může za neschválení rozpočtu do této chvíle. Byl schválen               
nový mzdový předpis s minimálním navýšením, takže se příliš nezvedne počet           
zaměstnanců se základní mzdou pod výší zaručené zákonem. Hledáme studenta do Rady            
pro vnitřní hodnocení. Proběhla delegace do SK RVŠ. Byly schváleny akreditace programů            
na MÚVS. 
 

6 Situace v klubu Buben 
Požádali jsme právníka o vyhotovení podkladů pro podání trestního oznámení a           
následného podání. To jsme oznámili Marii Dvořákové, která odepsala, že doufala, že se             
uvidíme na Bubenči. Tam jsme se s ní a Lukášem Hodkem sešli já, Standa, Kotherák a                
Tomáš Bedřich. Řekla, že peníze vzala před zabezpečením trezoru a schovala na koleji.             
Dál řekla, že nám peníze vrátit nechce. Navrhla předat později zprávu lidem z BUK s               
informací, kde peníze jsou. To jsme nepřijali. Poslední zpráva je, že peníze budou do              
středečních 18 hodin na účtu. Právník případně ráno podá trestní oznámení. 
J. Rubáš: To nejde vzít zpátky, že? J. Šebák: Ano, nejde. Po podání je to celé věc státního                  
zástupce. 
 

7 Schválení IP "Jednací řád" 
J. Šebák poděkoval za připomínky. Na dotaz, kdo předpis četl, se zvedl les rukou. Chybí               
ještě předpis o CNA a fondu projektů. 
Navrhovaný řád vychází z platného, je rozšířen o centrálu, shromáždění klubů a výbory             
parlamentu. Jde o důležitý předpis. 
Byla zahájena diskuze a probrány všechny komentáře ve sdíleném dokumentu. Ke všem            
komentářům proběhla podrobná diskuse. 
V otázce schválení pozdě dodaných podkladů jde o ochranu proti ovládnutí menšinou. 
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Úprava tabulky s počty hlasů ve shromáždění by přidání hlasů také zájmovým klubům bylo              
možné, ale vyžadovalo by úpravu stanov. Po jejich úpravě, která stejně se změnou sídla              
brzy přijde, je možné diskutovat o změně v případě vyšších odvodů zájmových klubů. 
U všech diskutovaných bodů docházelo k technickým hlasováním. Naprostá většina          
skončila jasnou převahou pro jednu z alternativ, pouze při hlasování o kvóru pro             
odsouhlasení tajného hlasování v parlamentu dopadlo hlasování 8:6. 
 
Usnesení 17-10-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje interní předpis "2017-P4 Jednací řád"          
zaslaný do konference Parlamentu 11. prosince 2017 ve 20:50 ve znění po            
zapracování připomínek do verze zaslané 3. prosince 2017.” 
OHP: 15; 15:0:0 → Usnesení přijato 
 

8 Schválení IP "Odvody do centrálního rozpočtu" 
Byly prodiskutovány připomínky v dokumentu. 
V. Pužman: Je v plánu přesunout administrativu ohledně přijímání členů do kanceláře na             
bloku 1? J. Šebák: Přijímání zůstane na klubech, poté bude následovat centrální ověřování             
a skladování. Změnu budeme řešit v době přechodu na nový systém. Potřebujeme teď             
předpis pro odvody za druhé pololetí roku 2017. 
 
Usnesení 17-10-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje interní předpis "2017-P5 Odvody do          
centrálního rozpočtu" zaslaný do konference Parlamentu 11. prosince 2017 ve 21:09           
ve znění po zapracování připomínek do verze zaslané 3. prosince 2017.” 
OHP: 15; 15:0:0 → Usnesení přijato 
 

9 Schválení IP "Ekonomická činnost" 
Dokument bez připomínek. 
 
Usnesení 17-10-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje interní předpis "2017-P6 Ekonomická         
činnost" zaslaný do konference Parlamentu 11. prosince 2017 ve 21:16 ve znění po             
zapracování připomínek do verze zaslané 9. prosince 2017.” 
OHP: 15; 14:0:1 → Usnesení přijato 
 

10-14 Schválení členských příspěvků 
Postupně byly předkladateli odprezentovány všechny návrhy. 
SIN: Plné členství, případně jen 150 za posilovnu 
MAS: Na představenstvu byly diskutovány změny, ponecháno beze změn 
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HK: Ponecháno beze změn 
BUK: Vynecháno 200 za členství 
Křesťanský klub: Členský příspěvek zrušen (beze změn) 
V. Huvarová: Na BUK je opravdu posilovna přístupná jen při zaplacení 1200?            
V. Jelínek: Ano. V. Huvarová: Takže máte nejdražší posilovnu? V. Jelínek: Ne, jen zdražila            
pro ty, co nemají klasické členství. J. Šebák: Já už na POD prosazoval, že posilovna by                
měla sloužit primárně ubytovaným. 
 
Usnesení 17-10-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje výši členských příspěvků klubů         
Sincoolka, Masařka, Buben, Křesťanského klubu a Klubu Hlávkova kolej ve znění, v            
jakém byly předloženy na zasedání.” 
OHP: 15; 15:0:0 → Usnesení přijato 
  

15 Přeschválení ekonomických činností KPOD 
Jedná se o EČ na tisk, kterou jsme již měli. Veškeré ceny zůstávají. 
 
Usnesení 17-10-06: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomické činnosti klubu Pod-O-Lee         
"Tiskárna klubu Pod-O-Lee" a "Sauna v Pod-O-Gym" ve znění, v jakém byly zaslány             
do konference Parlamentu 4. prosince 2017.” 
OHP: 14; 13:0:1 → Usnesení přijato 
  

16 Schválení návratného čerpání z Rezervního fondu 
Hlavní partner SOA nám brzy zaplatí značnou sumu peněz, nicméně v tuto chvíli nám hrozí               
problémy s cashflow. Také máme další pohledávku menšího rozsahu. Abychom spolehlivě           
mohli dostát všem našim závazkům spojeným např. s organizací vánočního večírku, rádi            
bychom měli možnost v případě nutnosti sáhnout do rezervního fondu. 
 
Usnesení 17-10-07: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje možnost půjčky z rezervního fondu na           
účet Centrály v maximální výši 100 000 Kč. Čerpané prostředky je nutné vrátit do              
rezervního fondu nejpozději 15. března 2018.” 
OHP: 14; 12:0:2 → Usnesení přijato 
  

17 Schválení výroční zprávy SU za rok 2016 
S. Jeřábek prezentuje výroční zprávu SU ČVUT za rok 2016. Formát vychází z výroční              
zprávy, kterou před rokem zpracoval Ondřej Hába. S. Jeřábek zmiňuje významné události            
roku 2016 jako byly změna stanov, vznik klubu FIT++ a volba nového Prezidenta SU ČVUT.               
J. Rubáš a V. Pužman diskutují část výroční zprávy dodané bývalým vedením klubu Silicon              

 

Stránka 4 z 5 



Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
11. 12. 2017 

Hlávkova kolej 

Hill. Probíhá aktualizace některých log a odkazů na webové stránky klubů. J. Šebák děkuje              
S. Jeřábkovi za zpracování výroční zprávy. 
 
Usnesení 17-10-08: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje Výroční zprávu za rok 2016 zaslanou do            
konference Parlamentu 11. prosince 2017 ve 22:35 ve znění po zapracování           
připomínek do verze zaslané 9. prosince 2017.” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 

  

18 Různé 
Zasedání v lednu 9. 1. mění místo, bude se konat v místnosti T9:364 Nové budovy ČVUT                
(FIT). Proběhly 2 oficiální schůzky s novým rektorem, kdy jsme ho seznamovali s SU a               
jednali o spolupráci. Proběhla schůzka pracovní skupiny k rámcové smlouvě, dostali jsme            
podklady zpracované od prorektora Čermáka. Příští schůzka bude v druhé polovině ledna. 
K problematice AVC a jeho EČ byla také schůzka. Nově bude přidána informace co se               
půjčilo, v jaké hodnotě, za kolik a zdůvodnění ceny (majetek, komerční/nekomerční akce či             
subjekt). 
Chystáme oslavu narozenin, je nás v týmu málo, budeme rádi za pomoc. Akci chceme              
podpořit z fondu projektů. Na oslavě chceme ocenit osoby, které přispěly k budování SU. 
Registrace nových členů doporučuji delegovat ideálně pomocí nařízení předsedy. 
V. Huvarová: Dostali jsme inventury majetku v posilovnách, ale jsou nevyhovující. Jsou tam             
nesrovnalosti v číslech, ze 150 položek jich jen cca 50 mělo inventární číslo a další.               
Chceme to dál řešit. 

Konec zasedání 23:07 

 

Zapisovatel: Stanislav Jeřábek 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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